
 

Skolebestyrelsen Engelsborgskolen 
 

Mandag d. 18. november 2024 klokken 17.00 – 19.30 

Lokale: Personalerum, administrationsbygningen 2. sal 

Mødeleder: John 

Referent: Morten 

Forplejning: Sandwich 

 

Deltagere:  Tina Svendsen, John Poulsen, Kristina Rye Løndsmann, Lars Esben 

Brammer Boldt, Louise Normand Jespersen, Elena Hove-Aggerhold, Bettina 

Kallenbach, Morten Jensen, Birthe Pedersen, Oliver Resch, Sarah og Luca 

 

Afbud: Jeanet Bringshøj Strange 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

 

1. Godkendelse af dagsorden 
 

godkendt 

2. Godkendelse af referat fra 
sidste møde 

 

godkendt 

3. Meddelelser 
 
Formand: 
Skoleledelse: 
Elevrepræsentanter: 
Medarbejderrepræsentanter: 
Andre meddelelser: 
 
Orientering v. John 

Ledelse fortæller om her og nu på skolen. 
Vi holder æstetisk trivsel tirsdag, hvor der bliver ryddet op 
på skolen. 
 
Der er ikke noget fra eleverne, Fremadrettet vil Sas være 
tovholder på elevrådet. 
 
Medarbejdere: der er en stærk fællesskabsfølelse blandt 
medarbejderne på skolen. 
 
Formand: Der har været arbejdsmøde og der er blevet 
arbejdet med diverse nedslag, herunder klassedannelse. 
 

4. Godkendelse af ferieplan 
 
Beslutning v. Bettina  

Oplæg til ferieplan fra forvaltning har været drøftet i 
ledelsen samt i MED-udvalg og der indstilles til 
godkendelse. 
 
Ferieplan er godkendt for skoleåret 25-26 

 

5. Forretningsorden 
 
Orientering og beslutning v. John  

I forlængelse af justering af ordinære og arbejdsmøder 
er forretningsordenen blevet revideret – indstilles til 
godkendelse. Bilag vedhæftet 
 
Forretningsordenen er vedtaget. 

 

6. Proces for ansættelse af ny 
skoleleder 

 
Orientering v. Bettina 

Der er opstartet rekrutteringsproces vedrørende ansættelse 
af ny skoleleder, ansættelse af ny viceskoleleder er udsat til 
en ny skoleleder er ansat. 
 
Der vil være et bredt ansættelsesudvalg, med 
repræsentanter fra ledelse, forældre og medarbejdere. 

 
7. Formidling 
 
Beslutning v. John 

Der kommer et julebrev fra bestyrelsen. 
 
Der skal være formidling fra skolechefen og skolebestyrelsen 
vedrørende ansættelse af ny skoleleder. 
 

8. Eventuelt 
 

Der har været møde i skolerådet. 
 



Bettina siger tak for samarbejdet og skolebestyrelsen takker 
for indsatsen. 

 
9. Kommende punkter • Oplæg for SFO/Baunes virksomhed 

• Princip for klassedeling – ny overvejelse 
 

 


